
Zápis ze zasedání Školské rady Základní školy a Mateřské školy Rudník, okres Trutnov dne                  

                                                        5. 9. 2019 

 

Přítomni: 

Členové školské rady: 

zástupci pedagogů: Jana Levínská, Mgr. Petra Junková, Bc. Renáta Šindelářová 

zástupci rodičů:        Bc. Pavel Kaplan, Jan Lazák, Vladimír Holič 

zástupci zřizovatele: Ing. Martina Jirásková, Lenka Kordová, Lukáš Skalský 

Mgr. Alice Kuhn-Gaberová – ředitelka (host). 

 

Program schůze: 

1. Kontrola úkolů z minula. 

2. Novinky se školy (personální změny, venkovní učebna, prázdniny a škola, plán na šk. rok 2019/20). 

3. Školní řád.  

4. ŠVP a výroční zpráva školy za rok 2018-19 

5. Školní klub.  

6. další... 

 

Ad 1) Úkoly byly splněny nebo již ztratily na relevanci.   

Ad 2) Venkovní učebna: venkovní učebna je hotová. Řeší se vybavení učebny – stoly, židličky, vybavení pro 
učitele. Učebna se musí zkolaudovat. Zjistilo se, že nám chybí obratiště pro hasiče – záležitost se řeší.  

Ředitelka školy nás informovala o personálních změnách ve škole a MŠ.  

Během prázdnin proběhla rekonstrukce 4. třídy. Dále se opravovaly schody ke vchodu, schody k parkovišti 
zaměstnanců, žaluzie, suterén kuchyně a jídelny … 

Plán na nový školní rok: v rámci Šablon II bude na škole hrazeno: - asistent pedagoga 
- projektové dny v ANJ 
- doučování 
- tandemová výuka ve družině 
- v MŠ asistent pedagoga a školení na práci s PC pro učitelky 

Plánují se také rozjet preventivní programy ve střídách – nasmlouvaná je organizace Prostor pro, pokud se 
osvědčí, tak budeme spolupráci prohlubovat a rozšiřovat.  



Nabídka kroužků – po jednání s DDM Hostinné došlo ke skokovému nárůstu plateb za kroužky, bohužel 
v tuto chvíli s tím nemůžeme nic dělat, členové školské rady se shodli, že pokud by měla být cena za 
kroužek pro někoho překážkou, aby tam dítě přihlásil, tak použijeme peníze ze sociálního fondu.  

Ad 3) Schválení školního řádu ZŠ: největší změny v ŠŘ jsou v oddíle 4. Podmínky zajištění bezpečnosti a 
ochrany zdraví žáků a jejich ochrany před sociálně patologickými jevy a před projevy diskriminace, 
nepřátelství nebo násilí – školní řád byl ŠR schválen.  

Školní řád MŠ – byl ŠR schválen.  

Ad 4) ŠVP školy je na další školní rok bez větších změn – ŠR vzala na vědomí a schválila ŠVP. Dále ŠR přijala 
výroční zprávu za rok 2018-19. 

Ad 5) Školní klub – na další školní rok se přihlásilo 17 dětí, školní klub rozšiřuje činnost a byla přijata nová 
paní vychovatelka.  

Ad 6) Webové stránky školy – fungují nedostatečně jako zdroj informací, spíše jako kronika a fotogalerie. 
Předseda školské rady vyzval učitele a paní ředitelku, aby si rozdělili péči o stránky, není vhodné, aby vše 
zajišťovala paní ředitelka.  
Web. stránky 1. stupně má na starosti Petra Junková 
Web. Stránky 2. stupně Alice Kuhn-Gaberová  
Bude se dále přemýšlet a jednat, kdo by byl ochoten aktivně se podílet na správě internetových stránek.  

 

Zapsal: Pavel Kaplan                                                   


